
W spotkaniach uczestniczyli z ramienia w³adz uchwa³odawczych: Przewodnicz¹cy Rady Miasta
Milanówka Jerzy Olczak, radni Miasta Milanówka w poszczególnych okrêgach � okrêg nr 1 Karol
Wójcik, okrêg nr 2 Ewa Kubek i Dariusz Kopeæ, okrêg nr 3 Jacek Banaszczyk, Jacek £ocz i Bo¿ena
Utrata, okrêg nr 4  Bo¿ena Osiadacz, okrêg nr 5 Ma³gorzata Trêbiñska i Barbara Wi�niewska, okrêg
nr 6 Waldemar Parol i W³odzimierz Staro�ciak, okrêg nr 7 Katarzyna S³owik.

W³adze wykonawcze reprezentowali: Burmistrz Miasta Milanówka Jerzy Wysocki, Z-ca Bur-
mistrza Bogdan Korycki, kierownik referatu Technicznej Obs³ugi Miasta Urzêdu Miejskiego Wie-
s³aw Krendzelak Komendant Stra¿y Miejskiej Karol £uczak i Z-ca Komendanta Stra¿y Miejskiej
Andrzej Cichocki.

Pó³nocna czê�æ Milanówka (na pó³noc od torowiska PKP) okrêgi wyborcze nr 1, 2 i 3. 16
kwietnia 2007 r., Zespó³ Szkó³ Gminnych nr 3, ul. ¯abie Oczko 1

Jakie kroki podejmie Gmina, w zwi¹zku z postulatami mieszkañców Milanówka o przejêcie przez
Gminê od Starostwa Powiatowego Przychodni Zdrowia przy ulicy Piasta? Jakie bêd¹ przysz³e losy
Przychodni Zdrowia przy ulicy Piasta?
Burmistrz Jerzy Wysocki: ostatnio pojawi³y siê plotki, ¿e Przychodnia ma byæ zamkniêta, a obiekt
przeznaczony na inne cele. Chcia³bym tê plotkê i inne pojawiaj¹ce siê pomys³y dotycz¹ce przysz³o-
�ci Przychodni stanowczo zdementowaæ. W miesi¹cu maju podejmê rozmowy ze Starost¹ Grodzi-
skim na temat tej nieruchomo�ci i ewentualnych warunków jej przejêcia przez Gminê. Obiekt zosta³
skomunalizowany na rzecz Powiatu Grodziskiego (wcze�niej by³ w³asno�ci¹ Skarbu Pañstwa) po
reformie powiatowej w 1999 r. Zapewne rozmowy nie bêd¹ ³atwe, poniewa¿ Przychodnia przynosi
Starostwu dochody z tytu³u dzier¿awy. Chcê podkre�liæ, ¿e najwa¿niejsz¹ kwesti¹ dla mnie w ra-
mach prowadzonych rozmów bêdzie przede wszystkim gwarancja utrzymania us³ug medycznych
dla pacjentów Przychodni na poziomie nie ni¿szym ni¿ dotychczasowy, a nie przejêcie nieruchomo-
�ci przez Gmin¹ za wszelk¹ cenê. Na marginesie chcê dodaæ, ¿e na rok przysz³y, w ramach wspól-
nych inwestycji Gmina/Powiat planowana jest przebudowa równoleg³ego parkingu przed Przychodni¹
od strony ulicy Piasta, na parking prostopad³y, mieszcz¹cy wiêcej miejsc postojowych.

Czy nadal aktualny jest plan przejêcia przez Gminê nieruchomo�ci �willa Waleria� przy ul. Spacero-
wej 20, róg ulicy Krasiñskiego i przeznaczenia jej na wielofunkcyjny dom kultury?
Burmistrz: tak, sprawa jest jak najbardziej aktualna. Do koñca czerwca br. powinny zostaæ przez
Radê Miasta podjête decyzje dotycz¹ce wykupu tej nieruchomo�ci przez Gminê. W ci¹gu nastêp-
nych 3 lat przy zaanga¿owaniu �rodków unijnych planowana jest modernizacja budynku z przezna-
czeniem ponad 1000 m2 powierzchni u¿ytkowej na m³odzie¿owy klub muzyczny, salê koncertowo-
konferencyjn¹ i muzeum miasta, jedwabiu i Jana Szczepkowskiego.

Czy bêd¹ wykonywane pomiary natê¿enia ha³asu wzd³u¿ g³ównych ci¹gów komunikacyjnych, m.in.
wzd³u¿ torowiska PKP?
Burmistrz: planujemy wykonanie pomiarów ha³asu w ramach tocz¹cej siê procedury zmiany Stu-
dium Uwarunkowañ i Kierunków Zagospodarowania Miasta Milanówka.

Czy w ramach wykonywanej obecnie modernizacji ulicy Wspólnej (Podle�na-Gospodarska) prze-
widywane jest poszerzenie ulicy?
Z-ca Burmistrza Bogdan Korycki: modernizacja ulicy Wspólnej nie obejmuje jej poszerzenia.
Przewidywana jest budowa chodnika o szeroko�ci maksimum 1,5 m po zachodniej stronie drogi
oraz jezdnia o szeroko�ci 4,5 m.

Sprawozdanie ze spotkañ radnych i w³adz wykonawczych
miasta Milanówka z Mieszkañcami Milanówka � wiosna 2007
(najwa¿niejsze pytania zadawane w³adzom miasta i odpowiedzi)



Czy modernizacja ulicy Krakowskiej (¯abie Oczko-Wielki K¹t) wraz ze skrzy¿owaniem z ulic¹
¯abie Oczko jest ujêta w tegorocznym planie?
Burmistrz: Tak, na tym odcinku Krakowskiej w³¹cznie ze skrzy¿owaniem przy ulicy ̄ abie Oczko
zostanie wykonana nawierzchnia asfaltowa. Ponadto bêdzie wybudowany na tym odcinku chodnik
po pó³nocnej stronie jezdni.

Kiedy przewidywana jest modernizacja ulicy Wielki K¹t (Krakowska-Spacerowa) remont chodnika
w ulicy Spacerowej (S³owackiego-Wielki K¹t)?
Z-ca Burmistrza: zgodnie z Wieloletnim Planem Inwestycyjnym rozpoczêcie modernizacji ulicy
Wielki K¹t na tym odcinku planowane jest na rok 2008. W przysz³ym roku przewidujemy jednocze-
�nie modernizacjê chodnika w ulicy Spacerowej (S³owackiego-Wielki K¹t).

Jaki jest zakres tegorocznej modernizacji ulicy Wylot?
Burmistrz: jezdnia ulicy Wylot bêdzie zbudowana na odcinku Zielona � Klonowa.

Kiedy przewidywana jest modernizacja ulic na zachód od ulicy Wojska Polskiego np. Kochanow-
skiego i Partyzantów?
Z-ca Burmistrza: zgodnie z WPI modernizacja dróg w tym rejonie bêdzie mo¿liwa po wybudowa-
niu kanalizacji, czyli po roku 2010.

W ramach realizacji bezpiecznej drogi dla dzieci do szko³y prosimy o wykonanie pochylni (zjazdów
i wjazdów) w ci¹gu chodnikowym ulicy Wojska Polskiego (Podgórna-S³owackiego) wraz z przej-
�ciem dla pieszych przez jezdniê w rejonie Lasku Pondra.
Burmistrz: W pierwszym rzêdzie we�miemy pod uwagê. wykonanie w br. przej�cia dla pieszych.
W planie robót bie¿¹cych jest tak¿e ujêty I etap dostosowania chodników w ulicy Wojska Polskiego
dla ruchu niepe³nosprawnych na wózkach, pocz¹wszy od skrzy¿owania z ulicami S³owackiego i
Ludn¹, w kierunku ulicy Podgórnej.

Czy prawd¹ jest, ¿e na terenie kompostowni pojawi³y siê nowe pryzmy z odpadami i czy Miasto
powo³a³o eksperta do nadzoru procedury likwidacji kompostowni?
Z-ca Burmistrza: istotnie pojawi³y siê nowe pryzmy, co wynika ze zmniejszonego popytu na kom-
post w okresie zimowym. Naszym ekspertem w sprawie likwidacji kompostowni jest nadal dr Wi-
told Lenart.

Prosimy o interwencjê Stra¿y Miejskiej w rejonie Lasku Pondra przy ulicy �wierkowej i lasku przy
ulicy Wroniej, gdzie zbiera siê m³odzie¿ � ha³asuje i za�mieca teren.
Komendant Stra¿y Miejskiej Karol £uczak: w te rejony bêd¹ systematycznie wysy³ane patrole.
�rodkowa czê�æ Milanówka (miêdzy torowiskiem PKP a ulica Królewsk¹) okrêgi wyborcze
nr 4 i 5. 17 kwietnia 2007 r. �wietlica OSP Milanówek, ul. Warszawska 18.

Kiedy bêdzie modernizowana ulica D³uga (Grudowska-Podwiejska)?
Burmistrz: zgodnie planem inwestycyjnym w br. chcemy zakoñczyæ budowê rozpoczêtego w 2006
roku chodnika na odcinku do ulicy Sosnowej. Natomiast w przysz³ym roku chodnik ma byæ wybu-
dowany na odcinku Sosnowa - Podwiejska. Budowa dróg jest przewidywana po wykonaniu kana-
lizacji sanitarnej w tym rejonie w latach 2008-2010 (Warszawska, Podwiejska, Akacjowa, Granicz-
na, Przejazd, D³uga, In¿ynierska, Projektowana, �lepa, Sosnowa).

Na kiedy planowana jest modernizacja pasa ulicy Grudowskiej po torowisku WKD (Graniczna-
D³uga)?

Z-ca Burmistrza: na lata 2008-2009, przy czym jeszcze nie rozstrzygnêli�my, czy bêdzie �cie¿ka
rowerowa, czy jezdnia jednokierunkowa z chodnikiem.



Dziêkujemy za modernizacjê ulicy In¿ynierskiej (Grudowska-Sosnowa) i kanalizacjê sanitarn¹ w
ulicy Fiderkiewicza i Granicznej w rejonie ulicy Pi³sudskiego i pytamy czy jest szansa na wykonanie
progów poprzecznych w ulicy w Grudowskiej (Królewska-D³uga)?

Z-ca Burmistrza: niestety, nie mo¿emy wykonaæ progów spowalniaj¹cych w ulicy Grudowskiej.
Jest to ulica gminna I kategorii, ³¹cz¹ca ulicê Królewsk¹ z centrum miasta i nie ma szans na uzyska-
nie pozytywnej opinii Wydzia³u Komunikacji Starostwa Powiatowego w tym zakresie. Na pozytyw-
n¹ opiniê Wydzia³u Komunikacji Starostwa w sprawie montowania progów spowalniaj¹cych mo¿e-
my liczyæ tylko w przypadku dróg gminnych ni¿szej kategorii, którymi nie odbywa siê ruch tranzy-
towy i przy których znajduj¹ szko³y i przedszkola.

Czy jest przewidywane utworzenie sekcji sportowych, które prowadzi³yby zajêcia dla dzieci i m³o-
dzie¿y, w zwi¹zku z otwarciem przy �jedynce� Miejskiej Hali Sportowej nr 2?

Burmistrz: planowane jest utworzenie sekcji sportowych m.in. wspinaczkowej,
w pi³ce siatkowej i koszykowej. Planujemy równie¿ 2-3 godziny bezp³atnych zajêæ tygodniowo dla
dzieci m³odzie¿y w grupach niezorganizowanych.

Na jakim etapie jest sprawa obwodnicy ulicy Królewskiej, czyli drogi nr 719?

Burmistrz: w marcu br. powsta³ koordynowany przeze mnie zespó³ roboczy ds. obwodnicy, sk³a-
daj¹cy siê z przedstawicieli organizacji pozarz¹dowych, radnych miejskich i radnych powiatowych.
Odby³y siê dwa spotkania zespo³u, w tym jedno z udzia³em burmistrza Grodziska Maz. Grzegorzem
Benedykciñskim. Burmistrz Grodziska Maz. zaakceptowa³ pó³nocny przebieg obwodnicy przez
tereny rolne niezabudowane Brwinowa, Milanówka i Grodziska Maz. z przeznaczeniem dla ruchu
tranzytowego samochodów ciê¿arowych. Bêdzie to drugi strumieñ ruchu tranzytowego dla samo-
chodów ciê¿arowych, poniewa¿ w tym rejonie przebiegaæ bêdzie równie¿ autostrada A2. Jednocze-
�nie równolegle mia³aby powstaæ droga po³udniowa wykorzystuj¹ca czê�ciowo �lad obwodnicy,
czê�ciowo istniej¹ce drogi gminne. Droga ta by³aby drog¹ o charakterze lokalnym, z przeznacze-
niem dla ruchu samochodów osobowych, obs³uguj¹ca po³udniow¹ czê�æ Gminy Grodzisk Maz. i
po³udniow¹ czê�æ Milanówka. By³by to drugi strumieñ dla ruchu samochodów osobowych, wzi¹w-
szy pod uwagê ulicê Królewsk¹, na której zosta³by wprowadzony zakaz tranzytowego ruchu samo-
chodów ciê¿arowych. Kolejny etap to przedstawienie tych propozycji Marsza³kowi Województwa
Mazowieckiego, który bêdzie inwestorem budowy obwodnicy. Jednocze�nie dokona³em wyboru
eksperta do oceny wariantów przebiegu obwodnicy, w kontek�cie zmiany przebiegu obwodnicy w
Studium Uwarunkowañ i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Milanówka. Jest
nim Zygmunt U¿dalewicz � autor wielu analiz i ocen dotycz¹cych projektowanych dróg.

Jak wygl¹da sprawa wprowadzenia p³atnych parkingów w centrum miasta?

Z-ca Burmistrza: Parkingi p³atne - po 10 miejsc postojowych przy stacji PKP w ulicy Krakowskiej
i w ulicy Warszawskiej zacznie funkcjonowaæ w dni powszednie 8.00-18.00, pocz¹wszy od 02 maja
br. Stawki ustalono na nastêpuj¹cym poziomie : 0,50 z³ za 15 minut, 1 z³ za 30 minut i 2 z³ za ka¿d¹
godzinê. Kara w przypadku nie wykupienia biletu wynosi 30 z³. Nadzorem nad prawid³owym ko-
rzystaniem przez kierowców z p³atnych parkingów zajmowaæ siê bêdzie Stra¿ Miejska. Urucho-
mione p³atne parkingi bêd¹ polem do�wiadczalnym, je�li chodzi o podejmowanie decyzji w przy-
sz³o�ci w sprawie rozszerzenia obszaru p³atnego parkowania.

Prosimy o liczniejsze patrole Stra¿y Miejskiej i Policji pod k¹tem eliminowania �piratów drogo-
wych�, szczególnie na drodze wojewódzkiej drogach powiatowych.

Komendant Stra¿y Miejskiej: czêstsze patrole mieszane Policji i Stra¿y Miejskiej pod tym k¹tem
bêd¹ realizowane, pocz¹wszy od maja br.



Prosimy o kolejne kontrole pasów chodnikowych wzd³u¿ posesji, z których przerastaj¹ ga³êzie
drzew i krzewów i zawê¿aj¹ przej�cie.

Komendant Stra¿y Miejskiej: Przeprowadzimy kontrole wspólnie z Ogrodnikiem Miejskim.
Po³udniowa czê�æ Milanówka (na po³udnie od torowiska PKP) okrêgi wyborcze nr 6 i 7. 18 kwiet-
nia 2007r. Zespó³ Szkó³ Gminnych nr 1, ul. Królewska 69.

Czy zamiast budowy nawierzchni na odcinku ulicy Wysockiego, wzd³u¿ osiedla mieszkaniowego,
mo¿na rozwa¿yæ w br. budowê chodnika w ulicy £¹cznej, któr¹ licznie uczêszczaj¹ piesi?

Burmistrz: tak, powa¿nie we�miemy to pod uwagê.

Czy bêdzie kontynuowana modernizacja ulicy Cichej (Marsza³kowska-Nowowiejska)?
Burmistrz: plan minimum na ten rok to wykonanie chodnika na tym odcinku.

Prosimy o wy³apanie sfory psów w okolicach ulicy �redniej przy granicy miasta z wsi¹ Opypy.

Komendant Stra¿y Miejskiej: sprawê natychmiast zg³osimy firmie wy³apuj¹cej zwierzêta i umiesz-
czaj¹cej je w schronisku.

Prosimy o konserwacjê rowu odwadniaj¹cego G-1 przebiegaj¹cego w rejonie ulicy Ptasiej i £¹ko-
wej. Jest zbyt p³ytki i zakrzaczony.

Burmistrz: Prace musimy podzieliæ na roczne  etapy z uwagi na d³ugo�æ rowu. Roboty konserwa-
cyjne na pierwszym odcinku wykonamy jeszcze latem br.

Czy w tegorocznym planie inwestycyjnym jest ujêta budowa nawierzchni w ulicy Staszica (Wysoka-
zakrêt)?
Burmistrz: tak, w okresie letnim zostanie na tym odcinku u³o¿ona nawierzchnia asfaltowa.

Kiedy zostanie zlikwidowane zastoisko wód opadowych na rogu ulic Jasnej i Nowowiejskiej?

Z-ca Burmistrza: ostateczny termin, to koniec czerwca br.

Czy zostanie zamontowany fotoradar w ulicy Królewskiej?
Burmistrz: rozwa¿ymy tê propozycjê wspólnie z Mazowieckim Zarz¹dem Dróg Wojewódzkich,
po zakoñczeniu modernizacji drogi, przewidywanej na ten rok na odcinku Grudowska-Staszica
(frezowanie i nowa nak³adka).

Czy bêdzie rozwi¹zana sprawa komunikacji przed ko�cio³em na Grudowie?

Burmistrz: prowadzimy obecnie rozmowy z ksiêdzem proboszczem, na temat usytuowania parkin-
gu publicznego w rejonie plebani wzd³u¿ ulicy G³owackiego. Od ustalenia tej sprawy zale¿y moder-
nizacja ulicy G³owackiego w rejonie ko�cio³a na Grudowie, któr¹ planujemy na jesieñ br.

Czy jest brana pod uwagê w najbli¿szym czasie nowa nawierzchnia w ulicy Marsza³kowskiej wraz z
ponownym zainstalowaniem progów spowalniaj¹cych?

Z-ca Burmistrza: w planach na rok 2008 przewidujemy I etap po³o¿enia nak³adki asfaltowej w
ulicy Marsza³kowskiej (Królewska-G³owackiego). Nie przewidujemy ponownego montowania pro-
gów spowalniaj¹cych, poniewa¿ nie uzyskamy pozytywnej opinii Wydzia³u Komunikacji Starostwa
Powiatowego w tej sprawie. (patrz � odpowied� w sprawie progów spowalniaj¹cych w ulicy Gru-
dowskiej � spotkanie z Mieszkañcami �rodkowej czê�ci miasta).

Na jakim etapie znajduje siê sprawa o�wietlenia ulicy Brwinowskiej (Królewska-by³y szpital na
Turczynku)?



Z-ca Burmistrza: trwa procedura zwi¹zana z uzyskaniem uzgodnieñ do projektu decyzji celu pu-
blicznego. Uzgodnienie projektu tej decyzji jest opó�nione ju¿ ponad pó³tora roku, z uwagi na
protesty i odwo³ania Stowarzyszenia na Rzecz Miast-Ogrodów, które kwestionuje rodzaj i wyso-
ko�æ s³upów o�wietleniowych (powinny byæ stylowe i ni¿sze ni¿ standardowe) i gêsto�æ ich usytu-
owania (powinny byæ rzadziej usytuowane). Mamy nadziejê na zakoñczenie procedury jeszcze w
tym roku.

Czy przewidywane jest wytyczenie dróg na terenie miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego �Kazimierówka� (teren miêdzy ulicami �redni¹, Kazimierzowsk¹ i torowiskiem WKD)?

Burmistrz: w tym roku zrealizujemy wykup �drogi wschodniej� od strony ulicy Kazimierzowskiej.
Natomiast w przysz³ym roku planujemy rozpoczêcie procedury wykupu �drogi po³udniowej� od
strony ulicy �redniej.

Kiedy nast¹pi poszerzenie ulicy Ptasiej?

Burmistrz: by osi¹gn¹æ zamierzony cel prowadzimy dzia³ania dwutorowe: na drodze administra-
cyjnej � poprzez wyw³aszczenie w³a�ciciela gruntu � w³a�ciciela betoniarni (sprawa znajduje siê w
III instancji w Wojewódzkim S¹dzie Administracyjnym). Prowadzimy równie¿ dzia³ania na drodze
cywilnej � zmierzaj¹ce do ewentualnej  ugody z w³a�cicielem betoniarni dotycz¹cej wykupu ca³ego
zak³adu przez Gminê.

Sprawozdanie opracowa³
Burmistrz Miasta Milanówka

Jerzy Wysocki


